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Høringssvar vedrørende forslag til ny SFO tildelingsmodel 

 

Skolebestyrelsen vil gerne takke for muligheden for at afgive høringssvar vedrørende den ny tildelingsmodel 

til SFO. 

Skolebestyrelsen på Kobberbakkeskolen anbefaler model nummer 1. Det gør vi, fordi vi mener 

omfordelingen af midler vil ramme flere skoler særligt hårdt i model 2, og det mener vi ikke vil give de 

bedste SFO-tilbud i Næstved Kommune. Den økonomiske ramme for SFO i Næstved Kommune ser vi ikke 

lægger op til at understøtte de helt små tilbud i en grad som foreslået i model 2. Derfor anbefaler vi model 

1. 

 

Vi ser det som særdeles positivt, at SFO almen og SFO special adskilles økonomisk, og at tildelingen til SFO 

special bliver en del af en ny tildelingsmodel på det specialiserede område. Det forekommer os meget 

logisk, at det specialiserede område bliver administreret på samme måde i både skole og SFO. 

 

Vi forstår godt, at udvalget anbefaler, at SFO ansætter flest mulige pædagoger, men vi mener der er et 

misforhold mellem det udtrykte ønske om flere pædagoger, og en tildeling, hvor 75% er til pædagoger, og 

25% er til medhjælpere. Vi anbefaler, at tildelingen af midler reguleres efter den andel af pædagoger, 

udvalget ønsker en SFO skal have ansat. 

 

Vi anser det for at være i elevernes interesse, at der er feriepasning i alle SFO’er, eventuelt på en matrikel. 

På den måde sikrer vi, at både omgivelser og voksne er kendte for eleverne. 

 

Med venlig hilsen 

Kobberbakkeskolens skolebestyrelse 

 


